
Finansudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 28. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Spørgsmål 98
I dag leverer SEA-ordningen husleje ca. 20 pct. over markedspris. Når det
gælder nybyggeri leveres de i mange tilfælde hverken til tiden, til prisen eller
til den aftalte kvalitet, som var forudsætningen ved projekternes opstart, jf.
dagbladet Politikens omtale. Vurderer ministeren, at det er en forsvarlig brug
af skatteborgernes penge taget den høje husleje, de mange fordyrelser og
forsinkelser i byggeprojekter i betragtning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Lidegaard (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Lidegaard@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Joachim B. Olsen
formand
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